

New Release - October 2024

GEN 24891	1 CD	Europe: Highprice
EAN: 4260036258912	Digipak	UK: £9.00
Label: GENUIN classics	Total Time: 73'20	US / Canada: Highprice
		Asia: Highprice



Open

Contemporary compositions especially written for Stockholm Chamber Brass

Stockholm Chamber Brass

Also available as ATMOS recording on selected streaming platforms

Unique Selling Points:

- First GENUIN album with Dolby Atmos sound
- One of the world's leading brass quintets
- Album predominantly features commissioned compositions written specifically for them

Tracklist

01-06 Quintet Byzantine *	<i>Djuro Zivkovic (*1975)</i>
07 Espiral *	<i>Cathy Milliken</i>
08 Variations on a Haircut *	<i>Molly Kien (*1979)</i>
09 Open Circle *	<i>Mike Svoboda (*1960)</i>
10-14 Brass Quintet	<i>Francisco Coll (*1985)</i>

Open / GEN 24891

One of the leading brass ensembles of our time, Stockholm Chamber Brass, presents the first GENUIN album recorded with Dolby Atmos sound. In this unique production, the world-class musicians compile exclusively commissioned works from five renowned composers: Djuro Zivkovic, Cathy Milliken, Molly Kien, Francisco Coll, and Mike Svoboda. The quintet demonstrates how to transcend boundaries and create new soundscapes at the highest technical level—an imaginative and highly inspiring musical journey!

Eines der führenden Blechbläser-Ensembles unserer Zeit spielt das erste GENUIN-Album mit Dolby-Atmos-Sound ein: Die Weltklasse-Musiker:innen von Stockholm Chamber Brass versammeln in dieser ungewöhnlichen Produktion ausschließlich eigens für sie komponierte Auftragswerke von fünf renommierten Komponist:innen: Djuro Zivkovic, Cathy Milliken, Molly Kien, Francisco Coll und last, but not least Mike Svoboda. Das Quintett demonstriert, wie man heute auf technisch höchstem Niveau Grenzen überschreiten und neue Klangwelten erschaffen kann – eine phantasievolle und höchst inspirierende musikalische Reise!